

Virtual Fireplaces and More! Foundation Update: August 2026

虚拟壁炉和更多！Yarra 基金会最新动态：2026 年 8 月

Welcome to our latest edition of the Yarra Foundation Update.

欢迎阅读最新一期的亚拉基金会通讯。

THE IMPACT OF GIVING: Creating Space for Success

捐赠的影响：为成功创造空间



Creating Space for Success 为成功创造空间

Completed during the last school holidays thanks to the generosity of Yarra Foundation donors, the new Year 12 study and tutorial space is already making a meaningful difference to students. While the room provides valuable flexibility for examinations, its greatest impact has been as a quiet, dedicated place for private study. Untimetabled and available throughout the day, students can use the space whenever they need to focus or work collaboratively with their classmates. The virtual fireplace has become a much-loved feature, and the room has quickly become a favourite retreat for Year 12 students.

"It's amazing having a quiet space that's always available when we need it. It's become one of our favourite places to go to study during the day and has made a real difference to our Year 12 experience." – Year 12 student

#ImpactOfGiving #SpaceForSuccess #GoYarra#捐赠的影响 #为成功创造空间 #亚拉加油

得益于亚拉基金会捐赠者的慷慨支持，新的 12 年级学习及辅导空间已于上一个学校假期期间完成，目前已经对学生产生了积极而实际的影响。虽然这个房间可以灵活地用于考试，但它最大的作用，是为学生提供了一个安静、专门用于自主学习空间。这个房间没有固定课表，学生在白天任何需要的时候都可以使用，无论是需要集中精力学习，还是与同学进行合作学习，都可以使用这里。其中的虚拟壁炉已经成为学生们非常喜爱的特色，这个房间也很快成为 12 年级学生最喜欢的休息和学习场所之一。

“拥有一个随时可以使用的安静空间真的太棒了。当我们需要学习的时候，这里已经成为我们最喜欢去的地方之一，也让我们的 12 年级生活有了很大的不同。” — 12 年级学生

WHY I GIVE 为什么我愿意捐赠：



“Our family joined the Yarra community in 2022, when our eldest daughter started at the ELC, and we’re proud that our second daughter is now at the ELC and part of the Yarra community as well. We really value the pride Yarra takes in providing the best possible environment and facilities for our children. Being able to contribute through the Yarra Foundation is a great way for our family to give something back. What makes it especially meaningful is being able to see the tangible improvements our contribution helps support, knowing they will benefit not only our children, but Yarra students for many years to come.”

Steven Teofilo, ELC / Junior School Parent and Yarra Foundation Director

“我们家于 2022 年加入 Yarra 社区，当时我们的大女儿开始就读 ELC。现在，我们的第二个女儿也正在 ELC 就读，成为 Yarra 社区的一员。我们非常珍视 Yarra 为孩子们提供最佳学习环境和设施的理念。能够通过 Yarra 基金会为学校提供支持，是我们家庭回馈学校的一种很好的方式。对我们而言，这件事特别有意义，因为我们能够亲眼看到自己的捐赠所带来的实际改善，并知道这些改善不仅会让我们的孩子受益，也会让 Yarra 未来许多年的学生受益。”

Steven Teofilo, ELC / Junior School 家长及 Yarra 基金会理事

MAKING GIVING EASY 让捐赠变得更简单



Many parents choose to support the Yarra Foundation by adding a voluntary \$200 contribution to their term fees. This simple option makes giving easy and ensures every dollar goes directly to the Foundation's Building Fund, which supports projects that enhance the student experience beyond what can be funded through school fees. Recent examples include the lighting upgrade for the C.R. Lawson Courts and the new Year 12 classroom. Every contribution, no matter the size, helps the Foundation respond when the School identifies opportunities to enrich learning, wellbeing and community life at Yarra. We thank our donors who contribute through our Voluntary Term Giving program.

许多家长选择通过在每学期的学费中自愿增加 200 澳元捐款的方式来支持 Yarra 基金会。这种简单的方式让捐赠更加方便，同时也确保每一笔捐款都直接进入基金会的建筑基金。该基金主要用于支持那些能够改善学生体验、但无法单靠学费来承担的项目。近期的项目包括：C. R. Lawson Courts 照明升级工程、新的 12 年级教室。无论捐赠金额多少，每一份支持都能帮助

基金会在学校发现改善机会时及时提供资金，用于进一步提升学生的学习、身心健康以及校园生活。我们感谢所有通过「自愿学期捐赠计划」支持基金会的捐赠者。

Kind regards,

Rob Drew (YOG 2000)

President, Yarra Foundation 亚拉基金会主席

E: foundation@yvg.vic.edu.au